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Kultúrna komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
       

 

Košice: 

  

02. 12. 2022 

Číslo:  8185/2022/OK-53344 

Vybavuje: PhDr. Jana Knežová, PhD. 

tajomníčka komisie 

email: jana.knezova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 271 

 

ZÁPISNICA 

z 1. rokovania Kultúrnej komisie Zastupiteľstva Košického         

samosprávneho kraja, konaného dňa 02. 12. 2022 
      na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach             

zasadačka č. 310 ( 2. poschodie)                 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2026  

      3.   Rôzne 

      4.   Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu zasadnutia komisie 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 1. rokovanie 

komisie. Uviedol, že komisia zasadá v zložení 11 poslancov členov komisie. Z celkového počtu  

11 členov komisie je na rokovaní prítomných 7 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina           

a  komisia je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť ospravedlnili 3 členovia komisie.  

Návrh programu rokovania komisie bol  zaslaný e-mailom v pozvánke. 

V súlade s §5  Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

predseda predložil návrh o doplnenie programu rokovania komisie o bod voľby podpredsedu 

komisie, ktorý by bol prerokovaný v poradí  ako bod č.2. 
 

Predseda požiadal členov komisie o hlasovanie zaradenia bodu „Voľba podpredsedu komisie“    

do programu rokovania. 

 

Uznesenie č. 1/2022 

Komisia súhlasí so zaradením bodu „Voľba podpredsedu komisie“ do programu rokovania 

komisie. 

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 7 

Za: 7                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku vrátane 

schválených zmien. 

 

Uznesenie č. 2/2022 

Komisia schvaľuje program 1. rokovania komisie vrátane schválených zmien. 
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Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 7 

Za: 7                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2   

Voľba podpredsedu komisie 

Predseda komisie navrhol do funkcie podpredsedníčky  komisie Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú 

a požiadal členov komisie o vyjadrenie sa k tomuto návrhu, alebo o predloženie iného návrhu.  

Členovia komisie k predloženému návrhu nemali námietky, ani nepredložili iné návrhy.   

Následne predseda komisie požiadal Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú o vyjadrenie sa ku 

kandidatúre, s ktorou súhlasila.  

 

Predseda komisie dal hlasovať za predložený návrh podpredsedníčky komisie.   

 

Uznesenie č. 3/2022 

Komisia volí za podpredsedníčku komisie: Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 7 

Za: 6                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

Mgr. art. Ľubica Blaškovičová  poďakovala predsedovi komisie za prejavenú dôveru a prijala 

funkciu podpredsedníčky komisie. 

 

K bodu č. 3 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2026  

Prítomní spracovatelia materiálu: Ing. Martin Sokol– poverený riadením odboru financií                

a  Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu rozpočtu, ktorá informovala o obsahu predloženého 

materiálu. 

 

Diskusia:  

Ing. Igor Petrík položil otázku, že v akej výške je plánovaná centrálna rezerva.  

Ing. Kvetoslava Lipovská uviedla, že centrálna rezerva je vo výške 1 milión 925 tis. eur. 

Ing. Igor Petrík sa informoval ohľadom rozpočtovej položky 200 tis. eur na energie. Uviedol,       

že spolu s energetikmi po vyrátaní 25% navýšenia energií a energetického garantovaného stropu 

im to vychádza, že 200 tis. eur je narozpočtovaných viac ako to možno bude potrebné. Zároveň sa 

informoval ohľadom ďalšieho uvažovaného  navýšenia energií. 

Ing. Kvetoslava Lipovská – potvrdila, že 200 tis. eur je rozpočtovaná rezerva na energie a uvažuje 

sa s ďalším navýšením vo výške 15%. 

Mgr. art. Ľubica Blaškovičová položila otázku ohľadom medializovaného kreatívneho centra, či sa 

stihne zrealizovať do konca budúceho roka a ako to vyzerá s financovaním projektu. Ak sa projekt 

neuskutoční  do konca r. 2023, príde sa o financie? 

Ing. Kvetoslava Lipovská vysvetlila, že nie sú ohrozené vlastné finančné zdroje KSK, nakoľko 

financovanie projektu je zo zdrojov EÚ a úveru Slovenskej sporiteľne. Ukončenie projektu má byť 

do konca r. 2023. K otázke kreatívneho centra sa  do diskusie  prihlásil  Ing. Igor Petrík, ktorý  

vysvetlil, že došlo po roku k  podstatnému zvýšeniu cien, čo narušilo dodávateľský proces   -

odstúpenie dodávateľov. Informoval o možných postupoch a procesoch, ktoré by možno mohli 

byť realizovateľné.  
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Mgr. art. Ľubica Blaškovičová vystúpila s otázkou k rozpočtovej položke 10 tis. eur pre filmové 

centrum, či nie je nízka na otvorenie filmového centra.  

PhDr. Jana Knežová, PhD. vedúca odboru kultúry vysvetlila, že táto rozpočtová položka je len 

v rámci bežných výdavkov na réžiu a chod pre filmovú kanceláriu na 1 rok.  Naplánovaných je 

150 tis. eur v dotačnej audiovizuálnej výzve, ktorá  prebieha a prihlásilo sa do nej 28 záujemcov.  

Ing. Igor Petrík poprosil do budúcna ak budú možné zmeny rozpočtu, aby sa navrhli riešenia 

v rámci kapitálových výdavkov pre kultúru. 

 

Na rokovanie prišiel 1 člen komisie.  

Predseda ukončil diskusiu a predniesol návrh na uznesenie, za ktorý dal hlasovať. 

 

Uznesenie č. 4/2022 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 8 

Za: 8                                       Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4   

Rôzne 

Členovia komisie mali predložené materiály: Koncepciu rozvoja kultúry v Košickom 

samosprávnom kraji 2020-2025 (2030) a Monitorovaciu správu o realizácii koncepcie rozvoja 

kultúry v Košickom samosprávnom kraji 2020-2025 (2030) za roky 2020-2021. 

Informácie týkajúce sa rozvojových plánov v oblasti kultúry budú  predstavené, keď bude kultúrna 

komisia v plnom počte, vrátane neposlancov členov komisie.  

 

Predseda komisie uviedol, že  podľa §8  Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja po dohode s členmi komisie si môžu určiť deň a hodinu rokovaní komisie 

platné pre celé volebné obdobie. Na základe uvedeného, navrhol termín rokovaní komisie a to:     

v 2. rokovacom týždni komisií, v utorok o 9,00 hod., podľa určeného časového plánu. Členovia 

komisie súhlasili s navrhnutým termínom. 

 

Predseda komisie dal slovo PhDr. Anne Heribanovej vedúcej oddelenia organizačného, protokolu 

a zahraničných vzťahov, ktorá informovala členov komisie o organizačnom zabezpečení komisií, 

časovom pláne zasadnutí zastupiteľstva na  r. 2023. Informovala aj o materiálno technickom 

zabezpečení pre poslancov a neposlancov členov komisií.  

Predseda komisie prebral s  PhDr. Annou Heribanovou možnosť uskutočnenia výjazdových 

zasadnutí komisie a to podľa možností, po dohode a schválení organizačným oddelením. 

 

Členovia komisie dali súhlas so zasielaním pozvánok na kultúrne podujatia z kultúrnych 

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK na poskytnuté e-mailové adresy.  

 

K bodu č. 4   

Záver 

Predseda komisie sa na záver poďakoval členom komisie za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

       .................................................                                            ................................................... 

     PhDr. Jana Knežová, PhD.                                                            Pavol Burdiga 

            tajomníčka komisie                                                               predseda komisie 


